
 

 

 
 

 

Geachte raad, 
 
Uw begeleidingscommissie heeft ons college verzocht een zienswijze te geven op uw A-
dossiers. In deze brief gaan wij op dit verzoek in. 
 
Wij waarderen uw verzoek. In het nieuwe samenspel tussen gemeenteraad en college 
passen heldere afspraken. Zeker in een context van grote ambities en beperkte middelen 
– niet alles kan tegelijk zoals de begeleidingscommissie schrijft. Daarom maken wij graag 
van de gelegenheid gebruik om te reageren op de door u voorgedragen planning voor de 
A-dossiers. 
 
Het voorstel van de begeleidingscommissie is: 
 
• Cultuur (2023); 
• Waarde (vrijwilligers) werk (2024);  
• Biodiversiteit (2025). 
 
Wij kunnen uw voorgenomen planning voor biodiversiteit volgen. Het plan van 
aanpak/stappenplan voor de dialoog over biodiversiteit voorzien wij voor eind 2024. De 
uitvoering start in 2025. 
 
Ons samenspel is erbij gebaat als voor cultuur en waarde van (vrijwilligers)werk 
verduidelijking ontstaat over wat de raad wil bespreken. Ons voorstel is voor het 
opstellen van een stappenplan eerst een gesprek tussen raad en college over de 
probleemstelling te voeren. Dit kan door de organisatie in overleg met de griffie worden 
voorbereid. Voor cultuur is de door de begeleidingscommissie genoemde planning 
realistisch als deze aansluit bij de bestaande trajecten. Voor het onderdeel waarde van 
(vrijwilligers)werk verwachten wij in 2025 het gesprek te kunnen voeren. 
 
Indien omstandigheden van invloed zijn op de planning zullen wij de raad daarover 
informeren. 
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